
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XX/2020

z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 3 marca 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad

- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,

- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy i dyrektorzy jednostek miejskich,

- goście,

- dziennikarze.

 

  

Obrady rozpoczęto 3.03.2020 r. o godz. 12.00

a zakończono o godz. 17.37 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Augustowie.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie nr XV/162/19 z dnia 26 września 2019 r.
w sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w skład  mieszkaniowego  zasobu
gminy,

b) skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w Augustowie  Nr  XVII/184/19  z dnia  25 listopada
2019 r.  w sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik
o określonej pojemności,

c) wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
oraz ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o  określonej
pojemności,

d) zmiany  uchwały  Nr  XVII/186/19  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  25  listopada
2019 r.  w sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości,

e) uchwalenia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2020 roku,

f) przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie rozdzielni prądu,

g) zmian budżetu miasta na rok 2020,
h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033. 

7. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
8. Zamknięcie obrad. 

Ad.pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła obrady XX sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Pana  Zastępcę  Burmistrza,
pracowników Urzędu  Miejskiego,  gości,  przedstawicieli  mediów.  Stwierdziła,  że  zgodnie
z podpisaną listą obecności na sali  znajduje się 17 radnych, więc obrady są prawomocne.
Przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ustęp 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady
rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej
gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Informacja w tej sprawie wraz z informacją
o przetwarzaniu danych osobowych wszystkich uczestników sesji znajduje się na drzwiach
przed wejściem do sali konferencyjnej /0:06/.
 
Ad.pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
1:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są propozycje
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do przedłożonego  porządku  obrad,  który  Państwo   Radni  otrzymali  w  systemie  e-Sesja
/zał.nr 2/. 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza zgłosił wniosek o ujęcie w porządku
obrad w punkcie 5i,j,k,l projektów uchwał w sprawie: 
5i)  zmiany w porządku obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu  uchwały  w sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podlaskiemu  na  dofinansowanie  realizacji
zadania  związanego  z poprawą  bezpieczeństwa  ruchu,  polegającego  na  odtworzeniu
nawierzchni ciągu pieszego w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 - ul. Obrońców Westerplatte
w miejscowości Augustów; 
5j)  zmiany w porządku obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu  uchwały  w sprawie
zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie; 
5k) zmiany w porządku obrad polegającej  na wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie
zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie; 
5l)  zmiany w porządku obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu  uchwały  w sprawie
odwołania  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  ze  składu  Społecznej  Komisji
Mieszkaniowej /1:22/.

W dyskusji zabrali głos
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:19/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
zmian w porządku obrad /9:15/.

Głosowano w sprawie:
Głosowanie  w  sprawie  zmiany  w porządku  obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu
uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podlaskiemu
na dofinansowanie  realizacji  zadania  związanego  z poprawą  bezpieczeństwa  ruchu,
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polegającego  na  odtworzeniu  nawierzchni  ciągu  pieszego  w ciągu  drogi  wojewódzkiej
Nr 664 - ul. Obrońców Westerplatte w miejscowości Augustów . 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
Głosowanie  w  sprawie  zmiany  w porządku  obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu
uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji  do spraw Budżetu Rady Miejskiej
w Augustowie.  

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
Głosowanie  w  sprawie  zmiany  w porządku  obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu
uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej
w Augustowie.  

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
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NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
Głosowanie  w  sprawie  zmiany  w porządku  obrad  polegającej  na  wprowadzeniu  projektu
uchwały  w  sprawie  odwołania  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  ze  składu
Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Głosowano w sprawie:
Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
po zmianach został przyjęty /13:43/.

Ad.pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /13:51/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 3 porządku obrad poświęconego sprawozdaniu
z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /13:51/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  poinformował,  że  kontynuując
zwyczaj uzupełniania sprawozdania Burmistrza chciałby złożyć uzupełnienie w formie ustnej
do  tych  materiałów,  które  Państwo  Radni  otrzymali  poprzez  system  e-Sesja.  Złożył
sprawozdanie  z działalności,  które  obejmuje  okres  od  ostatniej  sesji  Rady  Miejskiej.
Jednocześnie wyjaśnił nieobecność Burmistrza Miasta /14:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:04/.

Ad.pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
27:07/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  4  porządku  obrad  poświęconego
interpelacjom i zapytaniom radnych. Przypomniała, że zgodnie z artykułem 24 ust. 5 ustawy
o samorządzie gminnym interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego
rady, który przekazuje je niezwłocznie burmistrzowi. Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych
chciałby zabrać głos /27:07/.

Pani  Radna  Aleksandra  Maria  Sigillewska  zapytała,  czy  w  tym  punkcie  może  zadać
pytanie do sprawozdania Pana Burmistrza /27:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  odpowiedziała,  że  pytanie
może być zadane, ale odpowiedzi będą udzielone w punkcie „wolne wnioski” /27:42/.

Pani  Radna  Aleksandra  Maria  Sigillewska  zrozumiała,  że  w  związku  z  Funduszami
Norweskimi cały czas trwają prace nad projektem. Zapytała, kto pracuje nad tym projektem,
jaki  zespół,  konkretne  nazwiska,  jak  wyglądają  prace,  czy  wszystkie  zadania,  które
były przedstawione na posiedzeniu Komisji Rozwoju, zostały ujęte w projekcie. W związku
z tym, że były przeprowadzane ankiety wśród młodzieży, maturzystów, to czy będzie można
zapoznać się z wynikami tych ankiet /27:51/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz przystąpił do składania interpelacji /28:35/.

Głos z sali /28:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:42/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz złożył interpelację /w załączeniu//28:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:32/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka  zapytała Pana Burmistrza, czy są już określone
godziny spotkań na „Kaczym Dołku” /29:39/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  odpowiedział, że spotkania odbędą
się w godzinach 10.00-14.00 w dniu 7 i 14 marca 2020 r. /30:02/.
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /30:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /30:18/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /30:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:28/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka złożyła interpelację /w załączeniu/. Podziękowała
Panu Staroście, od którego otrzymała odpowiedź na interpelację. Pan Starosta zobowiązał się
do wykonania doświetlenia wszystkich przejść w ciągu powiatowej ulicy Wojska Polskiego,
wykonania dodatkowych lamp oświetleniowych przy przejściach dla pieszych po wschodniej
stronie  ulicy,  wykonania  oznakowania  aktywnego  dwóch  przejść  dla  pieszych  w  rejonie
skrzyżowania z  ulicą Norwida i  ulicą Mickiewicza w miejscach,  w których ulica Wojska
Polskiego posiada trzy pasy ruchu /30:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:54/.

Pan Radny Adam Sieńko  przedstawił  interpelację  złożoną 20.02.2020 r.  /w załączeniu/.
Zapytał w kwestii  zmiany rozkładu jazdy komunikacji miejskiej. Poinformował, że po raz
kolejny  mieszkańcy  zostali  wprowadzeni  w  błąd.  Na  ostatniej  jednej  z  Komisji  był
opiniowany poprawiony rozkład jazdy, było ogłoszone, że zostanie wprowadzony od 1 marca,
natomiast mieszkańcy 1 marca ze zdziwieniem stwierdzili, że w tej kwestii nic się nie dzieje.
Po telefonach do firmy Necko otrzymali informację, że rozkład wejdzie w życie w marcu,
ale kiedy  -  dokładnie  nie  wiadomo.  Podanie  terminu  i  powodu  takiego  traktowania
mieszkańców jest zasadne /35:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /38:35/.

Pani  Radna  Jolanta  Oneta  Roszkowska  złożyła  interpelację  /w  załączeniu/.  Zapytała,
czy istnieje  możliwość,  aby  na  koszach  znajdujących  się  w  parku  na  Rynku  Zygmunta
Augusta i w jego otoczeniu, przy alejkach i ulicy otaczającej park, zamieścić napisy w celu
segregacji śmieci, aby można było wrzucać szkło,  plastik i papier,  czy jest  to logistycznie
wykonalne dla firmy odbierającej odpady /38:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas poprosił o przedstawienie sprawy związanej ze sprzedażą działek
leśnych firmie BAT w kontekście opłaty adiacenckiej /40:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /40:24/.

Pan  Radny  Leszek  Cieślik  poinformował,  że  jego  pytanie  dotyczy  sprawozdania
Pana Burmistrza  w  sprawie  programu  rewitalizacji  dzielnicy  „Kaczy  Dołek”.  Zapytał,
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czy w ramach rewitalizacji istnieje możliwość przeprowadzenia prac nie tylko na zewnątrz,
ale również wewnątrz budynków, np. wyremontowanie, odświeżenie tych budynków, klatek
schodowych, zbudowanie wind  /40:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:59/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska złożyła interpelację /w załączeniu//42:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:46/.

Ad. pkt 5 
Rozpatrzenie  wniosku  o  odwołanie  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wnioskowi  o  odwołanie
Przewodniczącej Rady Miejskiej w Augustowie /44:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 5 porządku obrad, tj. rozpatrzenia wniosku
o odwołanie  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Poinformowała,
że na poprzedniej  sesji  Rady Miejskiej  w dniu 11.02.2020 r.  Klub Koalicji  Obywatelskiej
Rady Miejskiej w Augustowie złożył wniosek o odwołanie Przewodniczącej Rady Miejskiej
w Augustowie /zał. nr 3/. Poinformowała, że zgodnie z art. 19 ust. 4 ustawy o samorządzie
gminnym odwołanie przewodniczącego następuje  na  wniosek co najmniej  ¼ ustawowego
składu  rady  gminy  bezwzględna  większością  głosów  w  obecności  co  najmniej  połowy
ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Zapytała,  czy wnioskodawcy chcą zabrać
głos /44:52/.

Pan Radny Adam Sieńko uzasadnił wniosek o odwołanie Przewodniczącej Rady Miejskiej
w Augustowie /45:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:03/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /50:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:19/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /52:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:24/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /52:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:13/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /55:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:29/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /57:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:59/.
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Pani Radna Magdalena Śleszyńska /58:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:05/.
Pan Radny Marcin Kleczkowski /58:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:01/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /brak włączonego mikrofonu//1:01:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:01:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:01:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:03:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:03:13/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:03:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:03:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:03:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:03:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:02/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:04:14/.

Głos z sali /1:04:36/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:04:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że zgodnie
z art. 25 ust. 4 Statutu Miasta Augustowa głosowanie tajne przeprowadza powołana na sesji
spośród radnych Komisja Skrutacyjna. Zaproponowała 3-osobowy skład Komisji. Poprosiła
ozgłaszanie kandydatur /1:05:38/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska  zgłosiła swoją kandydaturę do Komisji Skrutacyjnej /
1:06:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:22/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz zgłosił do Komisji Skrutacyjnej Pana Radnego Mirosława
Chudeckiego /1:06:30/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:34/.

Pan Radny Mirosław Chudecki – wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej /1:06:36/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:37/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił do Komisji Skrutacyjnej Pana Radnego Marka
Sznejdera  /1:06:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  Pan  Radny
Marek Sznejder wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej /1:06:45/.

Pan Radny Marek Sznejder wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej /1:06:47/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zaproponowała
przegłosowanie  całego  składu  Komisji  Skrutacyjnej.  Uwag  nie  zgłoszono.  Poddała  pod
głosowanie powołanie Komisji  Skrutacyjnej  w składzie:  Magdalena Śleszyńska,  Mirosław
Chudecki, Marek Sznejder. 
 /1:06:49/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Komisja
Skrutacyjna  została  powołana.  Poprosiła  Komisję  Skrutacyjną  o  ukonstytuowanie  się,
przygotowanie  kart  do  głosowanie  i  przeprowadzenie  głosowania.  Ogłosiła  przerwę
w obradach /1:07:58/.

Przerwa /1:08:24 – 1:20:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrad po przerwie.
Poprosiła Komisję Skrutacyjną o przedstawienie zasad głosowania nad wnioskiem w sprawie
odwołania Przewodniczącej Rady Miejskiej w Augustowie i przeprowadzenie głosowania /
1:21:42/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła
zasady głosowania nad wnioskiem w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Augustowie w dniu 3 marca 2020 r.  /zał. nr 4/. Następnie wywoływała kolejno, według
listy obecności, nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny i wrzucali do niej kartę do
głosowania /1:21:29/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Komisję
Skrutacyjną o ustalenie wyników głosowania. Ogłosiła przerwę w obradach /1:28:21/.

Przerwa /1:28:29 – 1:34:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  Skrutacyjnej  o  przedstawienie  wyników  głosowania  /
1:34:08/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła
wyniki głosowania /Protokół Komisji Skrutacyjnej – /zał.nr 5/ /1:34:18/.

Brawa /1:35:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  podziękowała za zaufanie /
1:35:37/.

Ad.pkt 6a 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej
w Augustowie nr XV/162/19 z dnia 26 września 2019 r. w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady
Miejskiej  w Augustowie  nr  XV/162/19  z dnia  26 września  2019 r.  w sprawie  zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy /1:36:16 /.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę
Rady  Miejskiej  w Augustowie  nr  XV/162/19  z dnia  26 września  2019 r.  w sprawie  zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Poprosiła Panią
Mecenas o odniesienie się do ww. projektu uchwały /1:36:16/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny omówiła projekt uchwały /1:37:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono  i  Pani  Przewodnicząca  poddała  ww.  projekt
uchwały pod głosowanie /1:38:02/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  7,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
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Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/229/2020 w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie nr XV/162/19
z dnia  26 września  2019 r.  w sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w skład
mieszkaniowego zasobu gminy została podjęta /1:38:49/.
/Uchwała Nr XX/229/2020 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6b 
skargi  na uchwałę  Rady Miejskiej  w Augustowie  Nr XVII/184/19 z dnia  25 listopada
2019 r.  w sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik
o określonej pojemności.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady
Miejskiej w Augustowie Nr XVII/184/19 z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty,
ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności /1:39:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie skargi na uchwałę
Rady Miejskiej w Augustowie Nr XVII/184/19 z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wyboru
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej
opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o określonej  pojemności.  Poprosiła  Panią
Mecenas o odniesienie się do ww. projektu uchwały /1:39:00/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny omówiła projekt uchwały /1:39:34/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  pytania
do projektu  uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono  i  Pani  Przewodnicząca  poddała  ww.  projekt
uchwały pod głosowanie /1:40:43/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/230/2020 w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie Nr XVII/184/19
z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
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odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik
o określonej pojemności została podjęta /1:41:35/.
/Uchwała Nr XX/230/2020 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/

Ad.pkt 6c 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności /1:41:44/. 

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty,
ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o  określonej  pojemności.  Poprosiła
Pana Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /1:41:44/.

Pan Emilian Al.-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu  poinformował,
że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu 28.02.2020 r. zapoznała się z ww. projektem
uchwały.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisji  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się  /1:42:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję /1:42:49/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:42:58/.

Pan Radny Leszek  Stanisław Cieślik  poinformował,  że  na  posiedzeniu  Komisji  zgłosił
wniosek dotyczący wysokości stawki, który został przegłosowany. Złożył wniosek formalny
o przegłosowanie zmiany w § 2 ust.1, aby kwota w wysokości 21 zł od mieszkańca została
zamieniona na 16 zł. Jest to wniosek Koalicji Obywatelskiej. Uzasadnił wniosek /1:43:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:46:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:19/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:46:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:47.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:46:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:18/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik /1:47:33/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
wniosek formalny Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika /1:49:11/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
formalny  Pana  Radnego  Leszka  Stanisława  Cieślika  został  odrzucony.  Przystąpiła
do kontynuowania dyskusji /1:50:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza odniósł się do wniosku Pana Radnego
Leszka Stanisława Cieślika. Omówił projekt uchwały, dokonał prezentacji multimedialnej /
1:50:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:39/.

Głos z sali /1:55:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:55:43/.

Głosy z sali /1:55:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:56:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:41/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:59:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:01:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:38/.
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Pan Radny Mirosław Chudecki /2:03:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:54/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:05:54/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:58/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:06:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:08:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:02/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:10:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:57/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:11:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:00/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:06/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:11/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:16:39/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:16:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:27/.

Głos z sali /2:17:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:37/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny  wyjaśniła, że sprawa, czyli dany punkt porządku
obrad, który był znany Państwu Radnym i mogą należycie skomasować swoja wypowiedź
albo ocenić czas, który posiadają na wypowiedź w danej sprawie do wagi argumentów, które
eksponują na forum Rady /2:18:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:17/.
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Głos z sali /2:18:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:30/.

Głosy z sali /2:18:34/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:38/.

Głos z sali /2:18:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:43/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:18:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:56/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:20:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:22:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:22:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:10/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:23:19/.

Głos z sali /2:25:10/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:25:11/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:25:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:25:22/.

Pani  Radna Aleksandra Maria  Sigillewska  zgłosiła  wniosek formalny  o  wprowadzenie
w projekcie uchwały dodatkowego zapisu o treści: „Zwalnia się częściowo w wysokości 50%
z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi gospodarstwa domowe, których dochód
nie przekracza kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej, o której
mowa w art.8 ust.1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej /2:25:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:35/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:27:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:05/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:29:38/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:29:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:08/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:30:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:31:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowana
wniosku formalnego Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej /2:32:15/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska przeczytała swój wniosek /2:32:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  wniosek  pod
głosowanie /2:32:57/.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław
Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
formalny  Pani  Radnej  Aleksandry  Marii  Sigillewskiej  został  odrzucony.  Przystąpiła
do kontynuowania dyskusji  nad projektem uchwały.  Poinformowała,  że Pan Adam Sieńko
wykorzystał swój czas w dyskusji /2:33:23/.

Głos z sali /2:33:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:33:49/.
Pan Radny Adam Sieńko /2:33:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:06/.
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Pan Radny Adam Sieńko /2:34:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:41/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:34:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:50/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:35:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:35:53/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:35:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:01/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:37:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:04/.

Głos z sali /2:37:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach /
2:37:15/.

Przerwa /2:37:34-2:46:46/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  po  wznowieniu  obrad
po przerwie przystąpiła do kontynuowania dyskusji /2:46:46/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:47:14/.

Głos z sali /2:48:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:04/

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:48:07/.

Głos z sali /2:48:14/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:48:16/.

Głos z sali /2:48:26/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:48:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:07/

Głos z sali /2:49:10/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:11/

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:49:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /2:49:59/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Adam  Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (2)
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/231/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o
określonej pojemności została podjęta /2:50:49/.
/Uchwała Nr XX/231/2020 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6d 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVII/186/19  Rady
Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  25  listopada  2019  r.  w  sprawie  wzoru  deklaracji
o wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez
właściciela nieruchomości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XVII/186/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wzoru
deklaracji  o wysokości opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez
właściciela nieruchomości /2:50:56/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XVII/186/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wzoru
deklaracji  o wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez
właściciela  nieruchomości.  Poprosiła  Pana  Przewodniczącego  Komisji  do  spraw  Budżetu
o przedstawienie opinii Komisji /2:50:56/.
Pan  Emilian  Jasyen  Al.-Khamer-  -  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu  na  posiedzeniu  28  lutego  2020  r.  projekt
uchwały w powyższej sprawie zaopiniowała pozytywnie 11 glosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /2:51:37/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy ktoś chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały. Głosów w dyskusji nie było i Pani Przewodnicząca
projekt uchwały poddała pod głosowanie /2:52:18/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/232/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/186/19 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości została podjęta /2:53:01/.
/Uchwała Nr XX/232/2020 - stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6e 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  miasta  Augustowa
w 2020 roku.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki
nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  miasta
Augustowa w 2020 roku /2:53:11/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu
opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie
miasta  Augustowa  w 2020 roku.  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji  Społeczno-
Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /2:53:11/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu 26 lutego 2020 r. projekt
uchwały w powyższej sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 13 głosami za,  przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:53:38/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:54:09/.
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Pani  Barbara  Korzeniewska  –  Pełnomocnik  Burmistrza  Miasta  ds.  opieki
nad bezdomnymi zwierzętami /2:54:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:10/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:55:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:26/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:56:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /2:57:30/.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam Sieńko,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/233/2020 w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Augustowa w 2020 roku została podjęta
/2:58:07/.
/Uchwała Nr XX/233/2020 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6f 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów
położonych w rejonie rozdzielni prądu.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów
położonych w rejonie rozdzielni prądu /2:58:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia
do sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta
Augustowa  dla  terenów  położonych  w  rejonie  rozdzielni  prądu.  Poprosiła  Pana
Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /2:58:15/.
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Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  28  lutego  2020  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 glosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /2:58:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /2:59:09/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam
Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/234/2020  w  sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w
rejonie rozdzielni prądu została podjęta /3:00:13/.
/Uchwała Nr XX/234/2020 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 6g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2020 /3:00:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2020. Poprosiła Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii
Komisji /3:00:19/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al.-Khameri  poinformował,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu
na posiedzeniu  28  lutego  2020  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
zaopiniowała pozytywnie 11 glosami za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy 3 głosach
wstrzymujących się /3:00:43/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:01:11/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /3:01:27/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /3:02:55/.
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/235/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020 została podjęta /3:03:58/.
/Uchwała Nr XX/235/2020 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5h 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2020-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031 /3:04:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031. Poinformowała, że wkradł się
chochlik  w  zaproszeniu  na  sesję,  ponieważ  podpunkt  6h  powinien  otrzymać  brzmienie:
„zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031”. Poprosiła
Pana Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /3:04:09/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al.-Khameri  poinformował,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu
na posiedzeniu  28  lutego  2020  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
zaopiniowała pozytywnie 11 glosami za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy 3 głosach
wstrzymujących się /3:04:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:05/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /3:05:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy ktoś chciałby
zabrać głos w powyższej sprawie. Głosów w dyskusji nie było i Pani Przewodnicząca poddała
projekt uchwały pod głosowanie /3:06:06/.

Wyniki głosowania
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ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek Stanisław Cieślik,  Tomasz Miklas,  Aleksandra Maria  Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/236/2020  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa
na lata 2020-2031 została podjęta /3:06:41/.
/Uchwała Nr XX/236/2020 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Podlaskiemu  na  dofinansowanie  realizacji  zadania  związanego  z  poprawą
bezpieczeństwa ruchu, polegające na odtworzeniu nawierzchni ciągu pieszego w ciągu
drogi wojewódzkiej Nr 664 - ul. Obrońców Westerplatte w miejscowości Augustów. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Województwu  Podlaskiemu  na  dofinansowanie  realizacji  zadania  związanego  z  poprawą
bezpieczeństwa ruchu, polegające na odtworzeniu nawierzchni ciągu pieszego w ciągu drogi
wojewódzkiej Nr 664 - ul. Obrońców Westerplatte w miejscowości Augustów /3:06:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy
finansowej  Województwu  Podlaskiemu  na  dofinansowanie  realizacji  zadania  związanego
z poprawą bezpieczeństwa ruchu, polegające na odtworzeniu nawierzchni ciągu pieszego w
ciągu drogi wojewódzkiej Nr 664 -  ul. Obrońców Westerplatte  w miejscowości  Augustów.
Poinformowała,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rozwoju  i  Komisji
do spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczących Komisji  o przedstawienie opinii Komisji  /
3:06:55/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju na posiedzeniu w dniu 28 lutego 2020 r.  projekt  uchwały w powyższej sprawie
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /3:07:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:07/.

Pan  Emilian  Jasyen  Al.-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformował,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu  na  posiedzeniu  28  lutego  2020  r.  projekt



25

uchwały w powyższej sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 14 głosami za,  przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:08:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy ktoś chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały. Głosów w dyskusji nie było i Pani Przewodnicząca
projekt uchwały poddała pod głosowanie /3:08:26/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/237/2020 w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na
dofinansowanie realizacji zadania związanego z poprawą bezpieczeństwa ruchu, polegające
na  odtworzeniu  nawierzchni  ciągu  pieszego  w  ciągu  drogi  wojewódzkiej  Nr 664  -
ul. Obrońców Westerplatte w miejscowości Augustów została podjęta /3:09:18/.
/Uchwała Nr XX/237/2020 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw
Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /3:09:23/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  do  spraw  Budżetu  Rady  Miejskiej  w  Augustowie,  w  związku  ze
złożeniem przez radnego Tomasza Miklasa pisemnej rezygnacji  z funkcji członka Komisji
/zał.nr 15/. Poddała projekt uchwały pod głosowanie /3:09:23/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław
Szczerbakow, Mirosław Zawadzki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Mirosław Chudecki,  Leszek Stanisław Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,  Marcin  Kleczkowski,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/238/2020  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  do  spraw  Budżetu  Rady
Miejskiej w Augustowie została podjęta /3:10:40/.
/Uchwała Nr XX/238/2020 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /3:10:54/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej  w Augustowie,  w związku  ze  zgłoszeniem
przez Radną Jolantę Onetę Roszkowską swojej kandydatury na członka Komisji  /zał.nr 17/.
Zapytała,  czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  chciałby  jeszcze  zgłosić  swoją  kandydaturę.
Kandydatur nie zgłoszono i Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie /
3:10:53/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/239/2020  w sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej
w Augustowie została podjęta /3:12:00/.
/Uchwała Nr XX/239/2020 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania przedstawiciela Rady Miejskiej
w Augustowie ze składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej.



27

/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  odwołania  przedstawiciela
Rady Miejskiej w Augustowie ze składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej /3:12:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  odwołania
przedstawiciela Rady Miejskiej w Augustowie ze składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej,
w związku ze złożeniem przez Radną Sylwię Bielawską pisemnej rezygnacji z uczestnictwa
w pracach tej Komisji. Poddała projekt uchwały pod głosowanie /zał.nr 19/ /3:12:08/.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Alicja  Dobrowolska,
Marcin Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Tomasz Dobkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Mieczysław Szczerbakow
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (2)
Rafał Harasim, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XX/240/2020  w  sprawie  odwołania  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  w  Augustowie
ze składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej została podjęta /3:13:25/.
/Uchwała Nr XX/240/2020 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /3:13:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom
i omówieniu interpelacji  i  zapytań radnych.  Udzieliła  głosu Zastępcy Burmistrza  Miasta  /
3:13:40/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  przystąpił  do  udzielania
odpowiedzi na interpelacje i zapytania /3:13:56/. 

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:00/.

Pani  Wioletta  Mursztyn  –  Prezes  Augustowskiego  Towarzystwa  Budownictwa
Społecznego „KODREM” Sp. z o.o. w Augustowie /3:15:07/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:00/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:16:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:41/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:16:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:18:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:19/.

Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o. /3:20:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:22:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:56/.

Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:24:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:25:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:25:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:27:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:10/.

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /3:28:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:30:27/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/3:30:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:30:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:52/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/3:30:53/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /3:30:52/.
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Przerwa /3:31:09-3:37:07/.
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  wznowiła  obrady  po
przerwie /3:37:07/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta przystąpił  do  udzielania
odpowiedzi na interpelacje. Poinformował, że Państwo Radni odpowiedzi otrzymają w formie
pisemnej /3:37:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:39:37/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:39:42/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:40:09/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:40:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:15/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju zaprosił Państwa Radnych
do wzięcia udziału w wyjeździe do Suwałk i  Pisza, z udziałem Prezesa Spółki Wodociągi
i Kanalizacje Miejskie w Augustowie, w celu zapoznania się z różnymi systemami gospodarki
osadami  ściekowymi.  Prognozowany  termin  to  druga  połowa  marca.  Poprosił  Państwa
Radnych, aby swój  akces zgłaszali do Biura Obsługi Rady /3:40:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:19/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /3:41:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:40/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /3:41:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:12/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:42:17/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/3:44:55/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:44:56/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/3:44:57/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:45:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:48:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:46/.
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Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /3:50:55/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:10/.

Pan Krzysztof Poskrobko - Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego Necko Sp. z o.o. /
3:52:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:43/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:52:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:53:08/.

Pan  Sebastian  Chudowolski  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska /3:53:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:06/.

Pan Radny Adam Sieńko złożył wniosek o pisemne uzasadnienie kwestii zabierania głosu
w sprawie i spowodowanie ograniczenia głosu do 2 minut. Powrócił do uchwały dotyczącej
„odpadów i opłat”, gdyż w jego przekonaniu, spraw i kwestii, w przypadku tej uchwały, było
co najmniej  kilka.  W związku z tym, że Pani  Przewodnicząca nie  dopuściła  go do głosu
w dyskusji nad powyższą uchwałą, nie dopuściła także do głosu Radnego Leszka Stanisława
Cieślika, więc zasadne jest uzasadnienie ww. kwestii, aby radnym „raz na zawsze” wyjaśnić
tę sprawę, a nie na zasadzie ustnego przekomarzania się /3:54:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:24/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:03:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:03/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:06:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:32/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:08:15/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/4:08:55/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:08:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:08:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:09:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:13/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:13:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:57/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:13:57/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:14:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:15:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:15:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:08/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:16:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:38/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:16:39/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/4:17:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:17:24/.

Głosy z sali/brak włączonego mikrofonu/4:24:12/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:24:14/.

Głosy z sali/brak włączonego mikrofonu/4:24:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:18/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:24:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:36/.

Głosy z sali/brak włączonego mikrofonu/4:24:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:51/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:25:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:15/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /4:30:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:27/.
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Pan Radny Mirosław Chudecki /4:31:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:32:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Burmistrz Miasta /4:32:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:32:48/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:32:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:35:30/.

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Wodociągi i Kanalizacje Miejskie /4:35:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:35/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:38:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Burmistrz Miasta /4:39:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:40:23/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /4:40:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:41:04/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:31:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:47:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Burmistrz Miasta /4:47:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Burmistrz Miasta /4:49:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła minutową przerwę
w obradach /4:52:13/.

Przerwa /4:52:27 – 4:54:14/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  wznowiła  obrady  po
przerwie /4:54:14/

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:54:25/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /brak włączonego mikrofonu/4:55:17/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:20/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:55:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:43/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:55:43/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /brak włączonego mikrofonu/4:55:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:51/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:55:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:56:27/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:56:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:43/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /brak włączonego mikrofonu/4:58:54/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:58:57/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /brak włączonego mikrofonu/4:58:59/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:59:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:35/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:59:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:24/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:02:31/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /brak włączonego mikrofonu//5:02:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:02:40/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:03:49/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:02:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:51/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:03:55/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:02:58/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:04:02/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:04:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:15/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:08:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:14:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:14:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:14:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:14:46/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:15:00/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/5:15:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:48/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:15:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:17:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:17:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:00/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:18:05/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/5:18:14/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:18:15/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/5:18:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:20/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:18:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:23/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:18:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:20/.



35

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:19:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:20:05/.

Pan Krzysztof  Poskrobko  –  Prezes  Przedsiębiorstwa Transportowego  „Necko”  Sp.  z
o.o. /5:20:07/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:22:35/.

Pan Krzysztof  Poskrobko  –  Prezes  Przedsiębiorstwa Transportowego  „Necko”  Sp.  z
o.o. /5:22:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:40/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:23:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:23:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:24:03/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:25:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:25:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:30/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:25:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:25:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:25:42/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /brak włączonego mikrofonu/5:26:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:25:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:26:58/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:27:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:27:45/.
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Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:27:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:27:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:22/.

Głosy z sali /brak włączonego mikrofonu/5:28:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:29:00/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:29:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:29:37/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:29:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:29:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:30:02/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:30:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:30:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:48/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:30:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:53/.

Pan Radny Adam Sieńko zapytał ponownie, jaki był cel zmiany rozkładu jazdy autobusów /
5:30:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:32:23/.

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o.
/5:32:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:16/.

Pan Adam Sieńko/brak włączonego mikrofonu/5:33:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:23/.

Pan Adam Sieńko/brak włączonego mikrofonu/5:33:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:27/.
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Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:33:37/.

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” Sp. z o.o.
/5:33:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:02/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:34:12/.

Pan Radny Tomasz Miklas /brak włączonego mikrofonu/5:34:15/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:34:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:19/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:34:19/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:34:39/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:34:40/.

Głos z sali/brak włączonego mikrofonu/5:34:41/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:34:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:35:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:36:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:36:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:36:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła korespondencję,
która wpłynęła do Rady Miejskiej, dołączoną do systemu e-Sesja /5:36:13/.

Ad. pkt 8 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /5:36:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  po wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła obrady XX sesji Rady Miejskiej w Augustowie.

       Przewodnicząca
          Rady Miejskiej w Augustowie
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       Alicja Dobrowolska

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


